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Dagsorden/referat 
For møde i skolebestyrelsen for Skolen på Herredsåsen  
torsdag den 25.11.2004 kl. 18.30  
 
Sted: Mødelokale 1 
 
Medlemmer: Anne Ritzau, Huwaida Khalil, Birthe Petersen, Birgitte Olsen, 
Anne Fabricius, Anne Larsen, Inge Andersen, Viggo Kjær, Hans Jakob 
Madsen, Claus Bülow, Svend Olesen, eleverne Anne Sophie Bagge og Maria 
Jensen. 
Gæster: Solveig Hansen, Peer Lysemose, Lone Pramming 
 
Fraværende: Svend Olesen,  
 

 
Dagsorden der offentliggøres 

 
 
17.01.01. 
240. Godkendelse af dagsorden. 

 Godkendt 
 
 

17.01.01. 
241. Godkendelse af referat  
 Godkendt.   
 
 
17.01.01. 
242. Anmodning om udtrædelse af skolebestyrelsen. 

Skolebestyrelsen godkender, at Anne Ritzau udtræder af 
skolebestyrelsen. Skolen tilskriver 1. suppleanten. 

 
 
83.01.02. 
243.  Skoleportalen  - skolens nye IT-platform. 
 CB orienterede om det nye systems muligheder. 
 
 

 
17.02.00.Ø 
244. Budget 2005. 
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Peer Lysemose orienterede om de overordnede principper og 
gennemgik skoleledelsens forslag.  
Skolebestyrelsen godkendte ledelsens forslag til skolens 
rammebudget samt forslag til SFO´ s budget. Bestyrelsen vil i januar 
modtage budgetforslag fra Hus 1, Hus 3, Hus 4, Hus 5, KTC. 

 
 
81.01.00. 
245. Ny model for normering af stillinger i skolefritidsordningerne. 
 Skolebestyrelsen anmodes om en udtalelse. 

SFO-leder Solveig Hansen gennemgik forvaltningens forslag til ny 
model for normering af stillinger i skolefritidsordningerne. 
Skolebestyrelsen fremsender udtalelse. 

 
 

 
17.02.00 
246. Forslag til forsøg vedr. konfirmationsforberedelse 2005/06 

Skolebestyrelsen kan godkende forslaget, idet skoleledelsen bør 
drøfte ordningen med eleverne fra Røsnæs. 

 
 

 
 

17.01.01. 
247. Meddelelser 

 Elevrådet 
Hus 3: Rengøringen bør forbedres (støv på skabe), ønske om selv 
at kunne smøre madder i kantinen. 
KTC: Planlægger juleafslutning. 
De to elevråd på skolen var til et spændende ungdomsbyrådsmøde 
vedr. masterplan.    
 
 Skolebestyrelsen  
Nyt fra møde i fællesrådgivende organ 
Formanden blev kontaktet vedr. sagen om ikke-uddannede lærere 
 
 Skolelederne    
Indsats vedr. skolens samværsregler, overdækninger er på vej, sti 
vest for skolen renoveres pt., Der afholdes i øjeblikket husfester i 
Hus 3 og Hus 4. Der har været H. C. Andersen-uger i Hus 1 med 
bl.a. stort forældrearrangement en torsdag eftermiddag. 
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 Pædagogisk Råd  
Modtageklassen blev drøftet: hvordan kan vi i højere grad 
integrere eleverne i skolen? Lærerteamet arbejder videre med 
sagen. 
 

 SFO    
Personalesituationen. Der er indbudt til julehygge. 
 

 DLF-tillidsrepræsentant 
Intet at bemærke 
 

 Kantinen 
Intet at bemærke 

   
 

 
248. Eventuelt. 
 Intet at bemærke 
 


